



Thursday, July 05, 2018

After Compliments,

**Sub: Initial unaudited and unapproved financial results for the six months ended 30th June 2018**

The management of Salalah Port Services Co. SAOG is pleased to announce the initial unaudited and unapproved financial results for the six months ended 30<sup>th</sup> June 2018.

Particulars	Amounts in OMR 000's		Change (2018/2017)
	6 months ended 30th June 2018	6 months ended 30th June 2017	
Total Revenue	27,634	25,820	7%
Total Expenses	26,873	25,517	5%
Net Profit/(Loss) after tax	761	303	151%
<b>Throughput handled:</b>			
Containers in TEU 000's	1,763	1,603	10%
General cargo Metric Tons 000's	7,595	6,785	12%

Notes:

- As reported earlier Port of Salalah was extensively affected by cyclone Mekunu and operations stopped from May 24, 2018. Immediate steps were taken to restart operations and the port is currently partially operational. The Port is adequately insured including for business interruption (BI). The insurance claim survey process has commenced and is ongoing; due to its preliminary stage, BI receivable from insurance have not been factored in the provisional results as above.
- Total expenses in the provisional results for 6 months ended June 30, 2017 include additional corporate income tax impact of OMR 1544 k due to change in corporate income tax rate from 12% to 15%

For Salalah Port Services Co. SAOG

  
C.S. Venkiteswaran  
Chief Financial Officer



ص.ب ٣٦٩ الرمز البريدي ٢١١  
صلالة، سلطنة عمان  
هاتف +٩٦٨ ٢٣ ٢٢٠ ٠٠٠  
فاكس +٩٦٨ ٢٣ ٢١٩ ٤٥٨

P.O.Box : 369. PC 211  
Salalah, Sultanate of Oman  
T + 968 23 220 000  
F + 968 23 219 458

شركة صلالة لخدمات الموانئ (ش.م.ع.ع.)  
س.ت ٢/١٢٧٨١/٤

info@salalahport.com  
www.portofsalalah.com

Salalah Port Services Co. (S.A.O.G.)  
C.R.No. 2/12781/4



الخميس 05 يوليو ، 2018

تحية طيبة وبعد،

## موجز البيانات المالية غير المدققة وغير الموافق عليها لفترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2018

نرفق لكم النتائج المالية غير المدققة للفترة المنتهية ل 6 أشهر الاولى من سنة 2018:

(بالآلاف ريال عماني الأرقام)

نسبة التغيير	الربع الثاني المنتهي في يونيو 2017	الربع الثاني المنتهي في يونيو 2018	
ب / أ	ب	أ	
7%	25,820	27,634	إجمالي الإيرادات
5%	25,517	26,873	إجمالي المصروفات
151%	303	761	صافي الربح/(الخسارة) بعد الضرائب
			الإنتاجية المناولة:
10%	1,603	1,763	الحاويات - بالآلاف حاوية نمطية
12%	6,785	7,595	البضائع العامة - بالآلاف طن

ملاحظة:

كما ورد في التقرير السابق ، تأثر ميناء صلالة على نطاق واسع بسبب إعصار ميكونو وتوقفت العمليات التشغيلية من تاريخ 24 مايو 2018. تم اتخاذ خطوات فورية لإعادة تشغيل العمليات ويعمل الميناء حالياً بشكل جزئي. الميناء مؤمن بما فيه الكفاية بما في ذلك انقطاع الأعمال. بدأت عملية مسح مطالبات التأمين ولا زالت مستمرة ، بسبب مرحلتها التمهيدية ، لم يتم ادراج مستحقات انقطاع العمل من التأمين في النتائج الأولية الواردة اعلاه

تشمل إجمالي المصروفات الواردة اعلاه لفترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2017 على تأثير ضريبة دخل إضافي على القيمة المضافة بقيمة 1,544 ألف ريال عماني نتيجة للتغير في معدل ضريبة دخل الشركات من 12% إلى 15%

عن شركة صلالة لخدمات الموانئ ش.م.ع.

سي إس فينكيتش وارن

الرئيس المالي



ص.ب 368 ، الرمز البريدي 511  
صلالة، سلطنة عمان  
هاتف: +968 2321 9500  
فاكس: +968 2321 9540

PO Box 368 PC 211  
Salalah Sultanate of Oman  
T + 968 2321 9500  
F + 968 2321 9540

info@salalahport.com  
www.salalahport.com

شركة صلالة لخدمات الموانئ (ش.م.ع.)  
SALALAH

Salalah Port Services Co. (S.A.O.G.)  
C.R. No. 2/12781/4